

ÉCOLE CENTRALE DE LYON



36 Avenue Guy de Collongue
69134 ECULLY CEDEX

France

Telephone: +33 (0)4 72 18 60 00

Fax: +33 (0)4 78 33 07 29

Site: <http://www.ec-lyon.fr>

Category: Research and training centre
Activities: Search
Markets: Multi-markets
Region: Auvergne-rhône-alpes
Participant since: 2006

Ecole d'ingénieurs- Formation - Mécanique, matériaux

Centrale Lyon forme des ingénieurs généralistes, futurs cadres dirigeants du monde économique. Après un recrutement très sélectif, la formation qui intègre l'entreprise au coeur de son projet pédagogique, conduit à une large culture scientifique et technique, en s'appuyant sur une recherche de très haut niveau (six laboratoires tous labellisés CNRS). Les relations internationales sont fortes et contribuent au rayonnement de l'ECL.

Centrale Lyon trains generalist engineers and future business managers. After highly selective recruitment, the training, which integrates the enterprise at the heart of its educational process, leads to a wide ranging scientific and technical culture, based on high level research (six laboratories all officially listed by the CNRS - the National Centre for Scientific Research). Strong international links contribute to the reputation of ECL.